

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
2020' School Information Day
Latest arrangements (issued on November 19, 2020)

In the light of the recent uptrend of upper respiratory tract infections and the guidelines issued by the Department of Health and relevant departments, the School Information Day on 21st November, 2020 (Saturday) will be held as scheduled, simultaneously with real-time online broadcast. It is hoped that parents, having a better understanding of our school's vision, features and development, will make better-informed decisions in the selection of secondary schools.

Parents may go to our school's website <http://www.cwgc.edu.hk/> according to the time slots (1st session: 09:30 – 10:45; 2nd session: 11:30 – 12:45; 3rd session: 14:30 – 15: 45) to participate in the event. The handouts and the video clip of the event will be uploaded to the school's website at 15:30 on 21st November, 2020 and within a week, respectively.

If you have any further queries, please do not hesitate to contact Ms. Winnie Yip at 2604 9762.

We wish you good health and happiness!

宣道會鄭榮之中學 學校資訊日 2020
最新安排(2020年11月19日發出)

有鑑於近日上呼吸道感染個案有上升趨勢，在參考衛生署及相關部門的建議後，11月21日(星期六)的學校資訊日講座將如期舉行並配以實時直播，講解本校的辦學宗旨、學校特色及發展藍圖，以協助家長為子女選擇合適的中學。

簡介會的相關資料及錄影片段將分別於當天下午3時30分及活動後一星期上載學校網頁，以供家長瀏覽。

如有查詢，歡迎致電2604 9762與本校學校行政主任葉穎雯小姐聯絡。順祝
身體健康，生活愉快